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Burmistrz Kolbuszowej

Zwracam siq z proSb4o przygotowanie zestawienia koszt6w
rze czow i o s o b owych ws zystkich s zk6l zarz4dzany ch przez gmi nq Kolbusz owa,
w zestawieniu rok do roku za lata2017 i 2018.

PowyLsza pro6ba skierowalem do Pana sesji Rady Miejskiej i Komisji
OSwiaty Rady Miejskiej i otrzymalem zapewnienia,2e mogq otrzymat,te dane po
30.01.2019r. z uwagi na zakoriczony termin sprawozdawczy w szkolach.

Uzyskane dane pozwolE mi jak i czlonkom Komisji Oswiaty na ocenq
kosztu obslugi o5wiaty w gminie Kolbuszowa.

Pozwoli r6wnie2 na poglqbienie wiedzy na temat calo6ci koszt6w
oSwiaty przy omawianiu audytu zleconego przezgminq Kolbuszowa.


